



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

## إعلان

### السادة اعضاء هيئة التدريس واطباء الهيئتين الادارية والفنية والطلبة بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة المحترمين

بداية اتوجه اليكم بالتهنئة لأنطلاقة المتميزة للفصل الدراسي الربيعي للعام الجامعي 2020-2021 بجميع المساقات والبرامج الدراسية بالجامعة والتي تبشر بفصل دراسي مثمر نحقق فيه جميع ما تصبون اليه من نجاحات بكافة الاصعدة.

كما اتوجه اليكم بالشكر على ما اظهرتموه من التزام بالأجراءات الصحية الاحترازية والتدابير الوقائية واخص بالذكر اعضاء هيئة التدريس واطباء الهيئتين الادارية والفنية لمسارعتهم بتلقي جرعات اللقاح ضد فيروس كوفيد 19 حيث بلغت نسبة من تلقوا تلك الجرعات منهم 82% وهي تعد من النسب الاعلى بالمؤسسات التعليمية كما تظهر التقديرات كذلك حصول نسب كبيرة من الطلبة على الاقل على الجرعة الاولى من اللقاح حتى الان.

وحفاظا على ما حققته الجامعة من مكتسبات صحية وللوصول السريع لمرحلة التعافي باتاحة الفرصة لجميع منتسبي الجامعة لتلقي جرعات اللقاح اللازمة مع تجنبهم المخالطة المباشرة قدر الامكان سيتم وبالإضافة للدروس النظرية اداء جميع المختبرات العملية عن بعد في الفترة من 31 يناير 2021 الى 11 فبراير 2021 بالبرامج المعتمدة بالكليات المختلفة بالجامعة على ان يعود جميع الطلبة للدراسة العملية داخل الجامعة بدءا من 14 فبراير 2021 ووفقا لنظم التعليم الهجين المعتمدة من قبل كلياتهم مع ابراز نتيجة سلبية حديثة لفحص مسحة الأنف أو ما يثبت الحصول على جرعتي التطعيم عند العودة للجامعة. وستتم المتابعة معكم خلال الفترة القادمة لتحديث احصائيات الجامعة الخاصة بمتلقي التطعيم من منتسبيها ووفقا لمتطلبات وزارتي التربية والتعليم والصحة ووقاية المجتمع بهذا الشأن.

مع تمنياتي لكم بالسلامة والتوفيق

أ.د.علي أبو النور  
مدير الجامعة

## Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

### Dear Respected USTF faculty, staff, and students

First of all, I would like to congratulate you for the distinguished start of the spring semester 2020-2021 in all courses and programs that will enable us to achieve together all our goals at all levels. In addition, your commitment to the precautionary health measures and preventive measures, especially of faculty and staff for their response to receive the doses of Covid 19 vaccine, is highly appreciated. With that commitment, the percentage of USTF faculty and staff who received that vaccine reached 82%, which is considered as one of the highest in educational institutions and initial data also show that high percentage of students have also received at least the first dose of the vaccine so far.

To preserve USTF gains, and to rapidly reach the recovery stage by providing the opportunity for all USTF community members to receive the necessary vaccine doses while avoiding direct contact as much as possible, it has been decided, and in addition to theoretical session, that the practical sessions will be also performed on line from 31 January 2021 to 11 February 2021. Students will return back on 14 February 2021, with recent negative (PCR) test result or evidence of getting the two vaccination doses, to preform practical session in University according to the approved Hybrid learning system by their colleges.

USTF will keep on following up with you to update USTF the vaccination status statistics required by the Ministry of Education's and the Ministry of Health and Prevention.

### Wishing you all the best

Prof. Ali Abouelnour  
Chancellor

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

#### USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

[www.ustf.ac.ae](http://www.ustf.ac.ae)



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات  
THE EMIRATES